
Zápis ze schůze KM ŠSLK, konané dne 25. května 2025 v Mašově u Turnova 

Přítomni: Václav Halba, Přemysl Bělaška, Jan Zima (v z. Anny Floriánové)  

Hosté: ing. Zdeněk Maršálek, Mgr. Radim Podrázký 

Omluven: Tomáš Trejbal  

Neomluven: Martin Labaj 

 

Předseda KM krátce zhodnotil sezónu 2024/25 (podrobnější článek předseda KM zveřejní ve své 

zprávě pro konferenci ŠSLK). 

Bylo projednáno další působení stávající KM pro další, tentokrát čtyřleté volební období, předseda 

KM se rozhodl pro toto období kandidovat 

V průběhu tohoto roku KM ŠSLK značně rozšířila počet turnajů, které spadají do její kompetence. Již 

v lednu vydala rozpis GP ŠSLK v rapidu a v květnu rozpis VC ŠSLK v praktickém šachu. Nyní je většina 

turnajů mládeže v našem kraji řízena ŠSLK, což je jeden z hlavních předpokladů, aby tyto turnaje 

splnily podmínky pro přijetí do dotační projektu Můj klub, který každoročně vyhlašuje NSA. Oba 

rozpisy těchto soutěží jsou zveřejněny na webových stránkách ŠSLK v sekci KM. Do seriálu VC ŠSLK 

v praktickém šachu mohou být přijaty všechny turnaje pořádané oddíly ŠSLK nebo konané na území 

Libereckého kraje, pořadatelé těchto turnajů budou osloveni, zda mají zájem, aby jejich akce byla 

součástí VC ŠSLK.                                                                                                                                                   

Na schůzi se rovněž řešil termínový kalendář mládeže, který je nabitý, zejména když je v plném 

proudu sezóna. KM již rozhodla, že 1. sraz KP družstev mládeže se uspořádá ve stejném termínu, jako 

poslední letošní sraz ELM a 1. LM. Všechny Krajské přebory v sezóně 2025/26, vyjma KP U18 - U20, by 

se měly odehrát do konce května 2026.  

Dalším bodem schůze byla tréninková soustředění mládeže pro hráče oddílů ŠSLK. Těch je v našem 

kraji velmi málo a zpravidla bývají součástí šachových táborů a kempů, kde je mezi dětmi velký rozdíl 

ve výkonnosti. Bylo by vhodné udělat i soustředění pro nejlepší hráče v našem kraji, ideálně zvolit 

termín před Mistrovstvím Čech, na který by byli pozváni pouze hráči, kteří se na tuto soutěž 

probojovali. 

Na závěr proběhla diskuze, ve které se ještě probírala témata ze schůze. 

 

 

Dne 26. května 2025     zpracoval Václav Halba, předseda KM ŠSLK 

 

 

 


